
Informaatioverkostojen kilta Athene ry
Hallituksen kokous 7/2013, 27.2.2013 klo 8.15 @B122
Paikalla: Emmi Peltonen, Vesa Laakso, Edward Landtman, Otso Hannula, Christian Mohn, 
Lotta Ahonen, Tiitu Lahti, Sofia Ahanen, Pietari Keskinen, Jaakko Hynynen (saapui ajassa 
8.47, kohdassa 10.2)
Puheenjohtaja: Otso Hannula
Sihteeri: Emmi Peltonen

1 Kokouksen avaus

Kokous avattiin ajassa 8.19.

2 Kokouksen päätösvaltaisuus

Paikalla oli tarpeeksi väkeä ja kokouskutsu oli lähetetty ajoissa. Todettiin kokous 
päätösvaltaiseksi.

3 Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Tiitu Lahti ja Edward Landtman.

4 Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen

Hyväksyttiin työjärjestys sellaisenaan.

5 Ilmoitusasiat

Postista saatiin kiltalehtiä (Kolehti, Kylteri), PJK:n ystävänpäiväkortti, KIKin 
ystävänpäivälahja IE:lle (jäsenyys) sekä vuosijuhlakutsuja (Tampereelta Indecsiltä ja 
Managerilta, KIKiltä kutsu Cuba Nightiin).

6 Mitä kuuluu?-kierros

Pietari: Hyvä aamiainen, kaikki muukin hyvin.
Eetu: Kaikki hyvin.
Vesa: Hyvää kuuluu, saa tänään Kukan käsiinsä.
Tiitu: Kaikki on niin hyvin.
Sofia: Hyvää kuuluu. Puuttuva palanen soi aamulla päässä.
Lotta: Väsyttää. Eksyi aamulla kämppäänsä.
Otso: Unenpuute vaivaa.
Christian: Avautui laskuista.
Emmi: Saksan koe lähestyy.

7 Talous- ja hallintoasiat



7.1 Hyväksyttävät laskut 

Saaja Summa Perustelu Päätös

Vesa 
Laakso

52,60 euroa Ruokaa ja juomaa ATK-partion 
olkkarikoodaussessioon

Hyväksyttiin

Otso 
Hannula

75 euroa Korvaus LKS:n vuosijuhliin 
osallistumisesta (60 euroa) ja 
nimenkirjoittajien muutos PRH:lle 
(15 euroa)

Hyväksyttiin

Tea 
Latvala

28,55 euroa ISOrekrytilaisuuden tarjoilut Hyväksyttiin

Näiden lisäksi tuli Jämeränjälki-lasku, 170 euroa. Kukin maksaa oman osuutensa. 
Chrisu taikoo viitteen ja laittaa muille maksuohjeet sähköpostilla.

7.2 Toimintasuunnitelmat
Toimintasuunnitelmilla menee hyvin.

7.3 Tehdään yhdessä – tapahtumat
Christian on selvitellyt. Tiitu nosti esiin Aalto Strategy Case Competitionin, joka on 
toukokuussa.

7.4 Toimareiden kuulumiset (olkkaritoimikunta, liikuntavastaavat)
Olkkaritoimikunta on ollut aktiivinen ja käynyt ostoksilla. Liikuntavastaavilla näyttää 
menevän hyvin. Kiipeilykokeilu tulossa.

7.5 Mitä muuta tuli tehtyä?
-

8 Opintoasiat

8.1 Hallopedit ja opintotoimikunta
Opintotoimikunta on aloittanut toimintansa kokoustamalla. Kokouksessa käytiin läpi 
alumnipalautteet ja mietittiin tulevien DI-pääaineiden nimiä.

8.2 Mitä muuta tuli tehtyä?
Perustieteiden akateemisen komitean kokous oli eilen (26.2.). Eero Eloranta nosti 
esille, että informaatioverkostojen koulutusohjelma voitaisiin yhdistää jonkin 
laitoksen yhteyteen. Asiaa aletaan selvitellä. Ensi viikon torstaina (7.3.) on kokous 
Eero Elorannan ja Kimmo Kaskin kanssa. Otso osallistuu kokoukseen Pietarin 
kanssa.

20.3. on suurmielenosoitus opintotukiin liittyen. Otso muistutti, että samana 
päivänä on killan vuosikokous, mutta ei samaan aikaan mielenosoituksen kanssa.

Vesa ja Christian poistuivat kokouksesta ajassa 8.38.

9 Phuksiasiat

9.1 Kevätinfo



Oliver on pitänyt infon ja muutenkin infoillut phukseja keväästä.

9.2 Kipparinvartit
Virallisesti ne on nyt pidetty. Oli hyvä toimintamalli. Pidetään myös ensi vuonna.

9.3 Phuksijäynä
Järjestellään. Ilmoittautumiset ovat tulleet ja ryhmät on jaettu.

9.4 ISOrekry
Käynnissä. Sunnuntaina (24.2.) oli deadline. Hakemuksia tuli enemmän kuin oli 
paikkoja, joten pitää karsia. Valintojen deadline toimikunnan puolesta on sunnuntai 
(3.3.), mutta ISOt valitaan perjantaina (1.3.).

9.5 Phuksiopas
Maaliskuussa aletaan katsoa enemmän. 

Vesa ja Christian palasivat kokoukseen ajassa 8.41.

9.6 Toimareiden kuulumiset (ISOt, KV-vastaava)
ISOvastaavan kanssa tehdään yhteistyötä ISOjen valitsemisessa. KV-vastaavaan ei 
olla oltu viime aikoina yhteydessä. KV-iltaa pitäisi järkkäillä. Tästä puhutaan KV-
vastaavan kanssa.

9.7 Mitä muuta tuli tehtyä?
-

10 Tapahtumat

10.1 Toimareiden kuulumiset (pikku-IE, lukkarit)
Hyvää kuuluu. Tapahtumia tulee. Huomenna (28.2.) on Väärinymmärrettyjen sitsit.

10.2 Mitä muuta tuli tehtyä?
Tamperelaiset tulevat tänne. Pitää järjestää tapahtuma siihen liittyen. Mietitään KV-
iltaa tämän yhteyteen. Ajankohta on tällä hetkellä haaste. Jos ajankohta osoittautuu 
ylitsepääsemättömäksi esteeksi, tapahtuma perutaan.

Jaakko saapui kokoukseen ajassa 8.47.

11 Ulkosuhteet

11.1 Vuosijuhlat
Kaksi potentiaalista pääjuhlapaikkaa jo katsastettu. 

11.2 Kaljakroketti
Järjestetään wappuviikolla.

11.3 Skumppatarjoilut Olkkarilla
Pidetään kaljakroketin etkoina. Kutsutaan kaikki Aallon hallitukset.

11.4 Toimareiden kuulumiset (TEK-kiltayhdyshenkilö, kulttuurineuvokset, 



hupiministeri)
Hyvää kuuluu.

11.5 Mitä muuta tuli tehtyä?
-

12 Yrityssuhteet

12.1 Futurice-yhteistyösopimus
Sopimus on luonnosteluvaiheessa. 

12.2 Yrityssuhdetiimi
Tekemistä riittää.

12.3 Mitä muuta tuli tehtyä?
Solita-neuvottelujen ja budjettiriihen myötä sponssihinnoittelua pitää vielä miettiä.

13 Tiedotusasiat

13.1 Kukka
Ensimmäinen Kukka on saapunut postiin. Kukka pitää vain noutaa postista. 
Seuraavaa aletaan tehdä piakkoin.

13.2 Haalarimerkkikisa
Ehdotuksia ei ole tullut toivotulla tavalla. Huomenna (28.2.) on ehdotusten deadline. 
Tänään kuumotellaan jäsenistöä. Sovittiin, että palkinnoksi tulee pullo skumppaa.

13.3 Twitter
Keskusteltiin Twitterin käytöstä. Päätettiin, että selvittelyä jatketaan kokouksen 
ulkopuolella.

13.4 Nettisivujen LinkedIn-integraatio, ammatillinen sisältö
Timo Lehmus on valmis auttamaan LinkedIn-integraatiossa. Idea sai kannatusta.

13.5 Sisällöntuotannon tiimi
Päätettiin, että suunnitellaan asiaa kokouksen ulkopuolella.

13.6 Nettisivujen tila ja Otaxin ylläpitoilmoitus
Nettisivut on päivitetty ja tuotu nykyaikaan. Vesa kirjoittaa Otaxin 
ylläpitoilmoituksen.

13.7 Toimareiden kuulumiset (ATK-partio, Kukka-toimarit, valokuvaajat, 
historioitsija)
Hyvää kuuluu.

13.8 Mitä muuta tuli tehtyä?
-

14 Muut esille tulevat asiat



Päätettiin, että Cuba Nightiin menevät Vesa ja Tommi Saarikangas.
Päätettiin, että Indexin vuosijuhliin menevät Lotta ja joku toinen kiltalainen.
Päätettiin, että Managerin vuosijuhliin menee Otso ja hän rekryää mukaansa jonkun 

kiltalaisen.
Pietari ei ole päässyt hallituswikiin. Otso selvittää asian.
Sofia otti esille, että joidenkin kiltojen hallitukset ovat hankkineet onepiecet. 
Päätettiin, että aletaan pohtia jotain vastavaa tälle hallitukselle.

15 Seuraava kokous

Seuraava kokous on keskiviikkona 6.3. klo 10.00.

16 Kokouksen päättäminen

Kokous päätettiin ajassa 9.28.

Pöytäkirjantarkastajat:

_____________________________ _____________________________
Tiitu Lahti Edward Landtman

Puheenjohtaja ja sihteeri:

_____________________________ _____________________________
Otso Hannula Emmi Peltonen
Puheenjohtaja Sihteeri


